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Nyhetsbrev från styrelsen för BRF Gustaf Adolf 100 
 
Ny styrelse 
 
Ny ordförande i föreningen är nu Emil Edvardsson som bor på 2b. Annis finns kvar i 

styrelsen, men är nu vice ordförande.  

 

Öppettider av styrelserummet 

 

Om du ska slänga saker och önskar låna kort till återvinningscentralen, ska hyra ut i andra 

hand eller kanske vill veta hur du ligger till i p-platskön, kom till styrelserummet! Där finns 

någon i styrelsen, oftast Emil, på tisdagar jämn vecka mellan 20 och 20.30.   

 
MC-rummet 

 
Det har kommit in klagomål på att dörren till MC-rummet är dålig och inte tillräckligt bred. 

Urban Sundbye som är vår tekniske kontaktperson på HSB, har beräknat att en ny dörr 

inklusive arbetet kommer att kosta ca 20000 kr. I nuläget ser vi därför till att göra något åt 

säkerheten, men avvaktar med dörrbyte tills vi ska göra byte av dörrar till säkerhetsdörrar.  

 

Samarbete med grannföreningar 
 

Vi har alldeles nyligen startat ett samarbete med våra närmaste grannföreningar Älgen 8 

respektive 9. Tillsammans med dem kommer vår förening att ansvara för lekplatsen som är 

placerad mellan våra hus.  Vi tror att ett samarbete kan vara oss tillgodo av flera olika skäl, 

tillsammans med dem är vi över 100 hushåll och kan kanske därför pressa priser mm.   

 

 

 
  
Styrelsen 
Emil Edvardsson, ordförande 
Annis Juhlin-Duran, vice ordf 
Camilla Kristiansson, sekr 
Patrik Johansson, ledamot 
Christian Hildingsson, suppleant 
Pasi Jämsä, suppleant 
 

 

  

 
 
0705-17 19 46 
0739-14 98 74 
0733-804  854 
031-16 15 92 
0709-26 77 97 
0708-415419 

 


